
  

Jaaroverzicht 2012 Natuurgroep Lunetten 

De onderstaande onderwerpen stonden in 2012 op onze agenda: 

1. Overleg met de gemeente 

Dat hadden we met Gitty Korzuise (zie sporendriehoek) met Christiaan Sack en met 

ambtenaren over het wijkwaterplan. In oktober zijn we door de wijk gefietst met 

Christiaan Sack i.v.m. bomenbeleid. 

Intern en ook met gemeente doorgesproken: wij bespreken veel voor met ambtenaren, 

maar alle besluiten worden voorgelegd op openbare bewonersvergaderingen die de 

gemeente organiseert. 

2. Vragen & reacties 

We kregen, via Bol en/of website vragen over:  

* eenden overlast (konden we niets mee)  

* problemen boom en woningbouwver. ( gekeken, geadviseerd) 

* aanbod fotografiecursus natuur geven (leuk, maar wel zelf opzetten) 

* aanbod P.R. verzorgen (nadat de website af was) 

* diverse positieve reacties op de website (zal ik een link zetten op…) 

3. Musketon 

We zijn een paar keer uitgeweken met onze vergadering naar de kinderboerderij, om de 

bureaucratie van Vooruit te voorkomen. Nu Vooruit alles beter op de rit heeft, 

vergaderen we weer in de Musketon. 

4. P.R. 

We maken PR op en met: een prachtig visitekaartje, een website(officieel in kranten 

aangekondigd) en een PPP voor de kraam. Daarnaast werd er een excursie georganiseerd 

door de natuurtuin. Willen we jaarlijks herhalen zodat iedereen de kievitsbloemen daar 

kan bewonderen. 

De werkdagen aan de salamanderpoel worden vooraf gegaan door publiciteit, soms ook 

in de pers en op een landelijke site (november-dag) en dit zorgt regelmatig voor nieuwe 

vrijwilligers. 

5. Sporendriehoek 

Gitty Korzuise, ambtenaar gemeente Utrecht heeft de vage plannen met ons besproken 

en wij hebben haar verteld wat wij over deze plek dachten.  

Wij willen dat de sporendriehoek een wandelgebied wordt voor lunetten: even een 

rondje; een hondenuitlaat, doorloop naar Amelisweerd.  

Ook willen wij de grondopslag liever zien verdwijnen, maar – wetende dat deze ergens in 

de stad nodig is- snappen we ook dat de opslag hier misschien blijft. Dan willen we wel 

dat deze - zo klein mogelijk- ingepast wordt in het nieuwe plan. Verder delen we het 

standpunt van Gitty, dat afgraven van grond een goede startsituatie geeft: nl arme 

grond, dus verwachting soortenrijkdom en mooie soorten.  

Er wordt met verschillende belanghebbenden gepraat; ontwerp komt pas in 2015. 

6. Droge sloot 

We willen dat de bank die nu achter de poel, op het einde van de droge sloot in het 

Beatrixpark staat, verplaatst wordt en dat de droge sloot ook droog blijft. De 



beeldbepalende bomen kunnen dan blijven staan. 

 

  



7. Bomen 

We hebben het bomenplan, opgesteld door de gemeente, besproken. Door de 

puntentoekenning zou dit jaar de kap op de Heybriden plaatsvinden. Gaat nu toch niet 

door. Er is geen geld. 

8. Wijkwaterplan 

Na een gespreksronde over het wijkwaterplan met een ambtenaar, hebben we 

verschillende plekken in de wijk bezocht en gekeken hoe het water echt liep. Veel 

verrassingen! Zie voor wensen en opmerkingen het verslag van 28-10-2013. 

9. Schapen 

Na een kennismaking met de starters van dit project, een voorlichtingsavond met 

schaapsherder in Nieuwegein, hebben we niets meer gehoord.  

10. Vlinders 

Even dachten we dat we in 2013 een vlinderroute door de wijk kregen. Dat is niet gelukt. 

We proberen het dit jaar met de vlinderstichting wel voor elkaar te krijgen. 

11. Ringslangen 

Er is een nieuwe ringslanghoop gemaakt in park de koppel. Deze blijven we ook in de 

toekomst onderhouden.  

12. Op de agenda in 2014 

Deze onderwerpen staan in elk geval op onze agenda: plek bepalen festivals; bespreken 

groenbeheerplan  

 


